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WIR-II.0003. 9.2020 

 

 

        

              Pan 

              Grzegorz Kaczmarek 

              Radny  Rady Miejskiej  

              Inowrocławia 

 

 

  

              W odpowiedzi na Pana interpelację złożoną 21 lutego br. w sprawie naprawy drogi 

dojazdowej do garaży informuję, że wspomniany teren  o nawierzchni gruntowej nie jest 

zaliczony do kategorii drogi. Ponadto, po zakończeniu prac drogowych przy ul. Błonie oraz 

po uzgodnieniu z mieszkańcami i użytkownikami garaży, teren ten został wyrównany   

w marcu 2019 roku (zdjęcia w załączeniu). 

W sprawie uporządkowania wskazanego terenu pomiędzy hotelem wojskowym  

a garażami, wniosek został przekazany do zarządcy – Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej.  

 

 

 

 

                                                                         z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

                                                                             Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

 

                                                                                               Ewa Witkowska 

 

 

 

 
  Otrzymują: 
   

1.  

2. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia; 

3. a/a 

 


